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Vragen van het lid Poppe (SP) aan de
staatssecretaris van Defensie over
veteranen die in de gevangenis
belanden. (Ingezonden 19 oktober
2009)

1
Bent u bekend met de uitzending van
het tv-programma EénVandaag met
het onderwerp «Nederlandse
veteranen komen steeds vaker met
Justitie in aanraking»?1 Zo ja, wat is
uw mening over de informatie die in
de uitzending naar voren kwam?

2
Is het waar dat bij Defensie en Justitie
geen cijfers bekend zijn van het
aantal veteranen en veteranen met
psychische problemen (PTSS) die
met Justitie in aanraking zijn
gekomen en in de gevangenis
hebben gezeten en zitten? Bent u van
mening dat het Veteranen Registratie
Systeem in deze tekort schiet?

3
Bent u bereid veteranen die in de
gevangenis verblijven voortaan te
zien als patiënt met een psychische
aandoening (PTSS) en van (na)zorg te
voorzien in plaats van enkel als
delinquent te beschouwen? Zo nee,
waarom niet?

4
Bent u bereid met de ministeries van
Justitie en Binnenlandse Zaken
afspraken te maken zodat de politie,
wanneer zij veteranen en militairen
die op missie zijn geweest met

mogelijke psychische problemen
arresteert, er hulpinstanties bij
betrekt? Zo nee, waarom niet?

5
Bent u bereid de gegevens te
matchen van Justitie over wie er in
een penitentiaire inrichting zit met de
gegevens van Defensie over wie er
uitgezonden is geweest? Zo nee,
waarom niet?

6
Wat is uw mening over de gegevens
die de voorzitter van de militaire
vakbond ACOM naar voren brengt in
de reportage? Deelt u de mening dat
de door hem geschatte cijfers
schokkend zijn? Zijn deze cijfers juist?
Zo nee, waarom niet?

7
Bent u bereid een onderzoek in te
stellen naar het aantal veteranen dat
in gevangenissen heeft gezeten en
verblijft of in aanraking is gekomen
met Justitie, uitgesplitst in het aantal
uitzendingen, leeftijd, en mogelijke
psychische problemen? Zo nee,
waarom niet?

8
Bent u bereid een onderzoek in te
stellen naar het aantal veteranen met
uitzendgerelateerde problemen dat
met justitie in aanraking is gekomen
en/of een boete dan wel taakstraf
heeft gekregen dan wel in de
gevangenis is beland? Zo nee,
waarom niet?

1 EénVandaag, 15 oktober 2009.
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